
Fylkestingets behandling av sak 135/2021 i møte den 14.12.2021: 

Behandling  
Kjartan Alexander Lunde, V fremmet følgende alternative forslag: 
Rogaland fylkeskommune ønsker at prosjektet med Vassøy bro skrinlegges. De to 

broene vil være ødeleggende for den flotte kystnaturen i området. Broene vil også 

medføre at kollektivtilbudet til Vassøy blir ødelagt og samtidig tilrettelegge for en 

bilbasert utbygging av nye områder på Vassøy. Rogaland fylkeskommune ønsker 

heller å tilrettelegge for gode båtforbindelser til Vassøy, med nullutslippsbåter. 

  

Frode Myrhol, FNB fremmet følgende alternative forslag: 

1. Det settes av 13 millioner kroner til konsekvensanalyse og forprosjekt for Vassfast. 

Forprosjektet skal også inneholde en overordnet finansieringsplan. 

2. Det er ikke lagt inn finansiering til Vassøy-utredning innenfor investeringsrammen i 

forslag til økonomiplan 2022-2025. Fylkesrådmannen vil i revidert sak april 2022 

komme tilbake med endelig forslag til finansiering. 

3. Når forprosjektet og konsekvensanalysen er fullført, og oversendt 

fylkeskommunen, vil fylkesrådmannen fremme en ny sak til politisk behandling om 

vegen videre. 

  

Votering 

Lundes alternative forslag fikk 7 stemmer (V, MDG, SV, Rødt) og falt. 

Myrhols alternative forslag fikk 3 stemmer (FNB) og falt.  

Innstillingen ble vedtatt med 38 stemmer mot 9 stemmer (MDG, SV, V, Rødt, 

Myrhol/FNB, Evertsen/FNB).  

 

Vedtak 

1. Rogaland fylkeskommune anmoder Stavanger kommune om å påta seg oppgaven 

med utarbeidelse av reguleringsplan for Vassøy bro. Kostnadene dekkes av 

Rogaland fylkeskommune oppad til kr. 5 million. 

2. Når godkjent reguleringsplan for Vassøy bro foreligger, vil Rogaland 

fylkeskommune utarbeide en finansieringsplan. Ved behov for bomfinansiering 

forutsettes positivt initiativ og vedtak fra Stavanger kommune. 



3. Basert på finansieringsplanen vil Rogaland fylkeskommune vedta bygging av 

Vassøy bro eller fortsatt fergedrift. 

4. Rogaland fylkeskommune inviterer Stavanger kommune inn i en politisk 

arbeidsgruppe for å sikre optimal fremdrift. 


